

June 13, 2021

13 يونيو 2021

Vision Insurance SAOG would like to inform that the Board of Directors have accepted the request of Mr. P R Ramakrishnan to be relieved of his responsibilities as Chief Executive Officer of the Company effective August 02, 2021. In consultation with the Board of Directors, Mr. Ramakrishnan has opted for retirement at the completion of his ongoing employment with the Company.

تود شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع. أن تفصح بأن مجلس الإدارة قد وافق على طلب الفاضل/ بي ار راما كرشنان بالتنحي عن مهام عمله كرئيس تنفيذي للشركة إعتباراً من 2 اغسطس 2021. و بعد التشاور بين أعضاء مجلس الإدارة ، إرتأى الفاضل/ بي ار راما كرشنان التقاعد عن العمل بعد إكمال مسيرة عمله في شركة الرؤية للتأمين.

The Board of Directors wish to place on record their appreciation and thanks to Mr. P R Ramakrishnan for all his efforts and contributions towards building Vision Insurance to its present stage since inception of the Company and convey their Best Wishes for his good health and happiness in the times ahead.

وقد أعرب مجلس الإدارة عن تقديره وإمتنانه للفاضل/ بي ار راما كرشنان على جهوده ومساهماته في تطوير وبناء شركة الرؤية للتأمين منذ تأسيسها ، متمنين له وافر الصحة والسعادة في مستقبله القادم.

The Company is also pleased to announce that the Board of Directors have appointed Mr. Issam Mouslimani as the successor Chief Executive Officer of Vision Insurance SAOG. Issam is a Chartered Insurer with over 20 years' experience in senior management positions with leading global insurance companies.

كما يسر الشركة أن تعلن بأنه قد تم تعيين الفاضل/ عصام مسلماني من قبل مجلس الإدارة خلفاً للرئيس التنفيذي السابق لشركة الرؤية للتأمين ش.م.ع. حيث يتمتع الفاضل/عصام بخبرة تزيد على 20 عام في مناصب إدارية في شركات تأمين عالمية ورائدة.

The Board of Directors would like to thank the Capital Market Authority and all the Shareholders and business partners for their support to the Company over the years and seek their continued support during this transition to sustain the progress of Vision Insurance in the years ahead.

ويعرب مجلس الإدارة عن إمتنانه للهيئة العامة لسوق المال ولجميع مساهمي الشركة وشركاء الأعمال على دعمهم المستمر على مدار السنوات السابقة ، كما يطلب دعمهم المستمر خلال هذا التحول لضمان إستمرارية ونمو شركة الرؤية للتأمين في السنوات القادمة.

Ahmed Said Mohammed Al Mahrizi  
Chairman



أحمد بن سعيد بن محمد المحرزي  
رئيس مجلس الإدارة